
PROTOKÓŁ NR VI/2024 

z VI sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VII kadencji 

z dnia 25 września 2024 r. 

 

 

Rozpoczęcie: 09:00    Zakończenie: 11:52 

 

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył obrady VI sesji Rady Powiatu VII 

kadencji w 2024 r. informując, iż sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy  

z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 107). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady przywitał przybyłych na obrady. 

Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w sesji uczestniczy 15 radnych (dokument stanowi załącznik do protokołu) i sesja jest 

prawomocna. Następnie odczytał proponowany porządek obrad (dokument stanowi 

załącznik do protokołu).  

 

Porządek obrad VI sesja Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VII kadencji  

w 2024 r. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie Radnego. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji: V z dnia 5 sierpnia 2024 r.  

4. Odczytanie przez Radnego interpelacji i zapytań składanych na piśmie podczas sesji. 

5. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2024 r. – 

informacja. 

6. Przedstawienie sprawozdań rocznych z działań podejmowanych przez Nadzory 

Wodne na terenie Powiatu Nowodworskiego. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego planu kontroli przeprowadzonych  

przez Komisję Rewizyjną za I półrocze 2024 r. - przedstawia Pani Aleksandra 

Hofmann, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, 

7.2. rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia audiowizualnej rejestracji przebiegu 

obrad komisji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim oraz udostępniania zapisu 

w Biuletynie Informacji Publicznej - przedstawia Pani Krystyna Jost, 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.3. przyjęcia sprawozdania z realizacji w 2023 roku „Strategii integracji  

i rozwiązywania problemów społecznych Powiatu Nowodworskiego na lata 2016-

2026”- przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski, 

7.4. pozbawienia kategorii drogi powiatowej części drogi nr 2343G ul. Wspólna  

w m. Orłowo - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski, 

7.5. apelu Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim w przedmiocie zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego Żuław - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta 

Nowodworski, 



7.6. zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2024 rok - przedstawia Pani Iwona 

Stokowska, Skarbnik Powiatu, 

7.7. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2024-

2040 - przedstawia Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu. 

8. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu między sesjami. 

9. Odczytanie przez Przewodniczącego Rady Powiatu interpelacji i zapytań Radnych 

złożonych między sesjami. 

10. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

11. Zakończenie obrad.  

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady wskazał, iż wpłynął wniosek Zarządu Powiatu 

o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał oraz autopoprawek. 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił Panią Starostę o przedstawienie. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, iż wnioskiem Zarządu 

Powiatu wnosi o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany Uchwały Nr X/78/2019 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania Nagrody 

Starosty Nowodworskiego i Nagrody Dyrektora dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowodworski, 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Janowice Wielkie, 

oraz dwóch autopoprawek do projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2024 rok, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2024-2040. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś uwagi. Nie zgłoszono. 

Zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad: 

1.1. projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/78/2019 Rady Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania Nagrody Starosty Nowodworskiego i Nagrody Dyrektora dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Nowodworski - pkt. 7.8, 

 

Głosowanie:15 obecnych, (14 za, 1- nie brał udziału w głosowaniu P. Jacek Gross - 

głosowanie przed złożeniem ślubowania) 

1.2. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Janowice Wielkie – 

pkt. 7.9, 

Głosowanie:15 obecnych, (14 za, 1- nie brał udziału w głosowaniu P. Jacek Gross- 

głosowanie przed złożeniem ślubowania) 

1.3. autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego 

na 2024 rok – pkt. 7.6, 

Głosowanie:15 obecnych, (14 za, 1- nie brał udziału w głosowaniu P. Jacek Gross- 

głosowanie przed złożeniem ślubowania) 



1.4. autopoprawki w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowodworskiego na lata 2024-2040 - pkt. 7.7. 

Głosowanie:15 obecnych, (14 za, 1- nie brał udziału w głosowaniu P. Jacek Gross- 

głosowanie przed złożeniem ślubowania) 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem 

obrad po zmianach. 

 

1.5. Porządek obrad po zmianach. 

Głosowanie:15 obecnych, (14 za, 1- nie brał udziału w głosowaniu P. Jacek Gross- 

głosowanie przed złożeniem ślubowania) 

Porządek został przyjęty.  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poprosił Panią Annę Rudzik, Członka 

Powiatowej Komisji Wyborczej w Nowym Dworze Gdańskim o wręczenie zaświadczenia  

o wyborze na Radnego dla Pana Jacka Grossa obecnego na sesji po raz pierwszy od dnia 

wyborów. 

Pani Anna Rudzik, Członek Powiatowej Komisji Wyborczej w Nowym Dworze 

Gdańskim złożyła gratulacje Panu Jackowi Gross, a następnie wręczyła  zaświadczenie 

o wyborze na Radnego Powiatu Nowodworskiego. 

2. Ślubowanie Radnego. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poprosił Pana Jacka Grossa o złożenie 

ślubowania.  

Wybrany na Radnego Pan Jacek Gross złożył stosowne ślubowanie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji: V z dnia 5 sierpnia 2024 r. (dokument stanowi załącznik 

do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z zapisami Statutu, 

protokół został wyłożony do wglądu w biurze rady. Jednocześnie zapytał: 

Czy są uwagi do protokołu z sesji V z dnia 5 sierpnia 2024 r.? 

Uwag nie zgłoszono.  

Protokół został przyjęty. 

 

4. Odczytanie przez Radnego interpelacji i zapytań składanych na piśmie podczas sesji. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z obecnych Radnych składa 

interpelację lub zapytania. 

Pan Jacek Gross, Radny wyraził chęć złożenia zapytania radnego, które następnie odczytał. 

(dokument stanowi załącznik do protokołu). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedź zostanie 

przygotowana na piśmie. 

5. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2024 r. – 

informacja. (dokument stanowi załącznik do protokołu) 

 



Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poinformował, że temat wynika z planu pracy 

Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim na III kwartał 2024 roku. 

Następnie poprosił Skarbnika Powiatu, Panią Iwonę Stokowską o przedstawienie 

sprawozdania. 

około 09:26 opuścił obrady Pan Andrzej Sobociński (usprawiedliwione u Przewodniczącego 

Rady) 

Po przedstawieniu sprawozdania Przewodniczący Rady prosił o zadawanie pytań. 

Pan Jacek Gross, Radny wyraził chęć zabrania głosu. 

Pan Jacek Gross poprosił Panią Skarbnik o kilka słów komentarza, analizy, wyników. Zapytał 

o zagrożenia co do wykonania dochodów i wydatków. 

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu oznajmiła, że wnikliwa analiza będzie 

przeprowadzana za III kwartał 2024 r. już niebawem, kiedy spłyną wszystkie sprawozdania.  

 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady ponownie oddał głos Panu Jackowi 

Grossowi. 

Pan Jacek Gross, Radny zadał pytania o dochodach budżetowych. 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan Jacek Gross poprosił o doprecyzowanie zapisów, aby na przyszłość w „informacji  

z wykonania budżetu za I półrocze” pojawiła się jasna i klarowna informacja „ jaki jest plan 

na koniec czerwca (w kwocie), jakie jest wykonanie (w kwocie) i jaki jest procent wykonania 

tej kwoty”. 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady oddał głos Pani Barbarze Ogrodowskiej, 

Staroście Nowodworskiemu. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski zwróciła się do Radnych, informując, 

że sprawozdanie zostało przygotowane jeszcze przez poprzednią Panią Skarbnik. Obecna Pani 

Skarbnik przedstawia je na sesji.  

 

[Wypowiedź Pani Barbary Ogrodowskiej, Starosty Nowodworskiego] 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski odniosła się do propozycji Pana Jacka 

Grossa, odnośnie przygotowania „informacji z wykonania budżetu za I półrocze”.  

Pani Starosta oznajmiła, że sugestia jest jak najbardziej trafna. Wyraziła aprobatę,  

aby w kolejnych sprawozdaniach zastosować mechanizm wskazany przez Radnego. 

 

[Wypowiedź Pani Barbary Ogrodowskiej, Starosty Nowodworskiego] 

 

Pan Jacek Gross, Radny zabrał głos. 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan Jacek Gross, Radny poprosił o większą staranność i uwagę podczas sporządzania 

dokumentów. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady odniósł się do wypowiedzi Pana Jacka Grossa. 

Zaproponował, aby wskazane spostrzeżenia Radnego wziąć pod uwagę w przyszłości. 



 

Wypowiedź Radnych bez włączenia mikrofonu. 

 

Pan Jacek Gross, Radny zabrał głos. 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan Kamil Bemowski, Członek Zarządu Powiatu zadał pytanie. 

 

Pan Jacek Gross, Radny zabrał głos. 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

[Wypowiedź Pana Kamila Bemowskiego, Członka Zarządu Powiatu] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poprosił o włączanie mikrofonu podczas 

wypowiedzi. 

 

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu odniosła się do wypowiedzi. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poprosił obsługę prawną o opinię, czy Rada 

przyjmując sprawozdanie w tej formie nie naruszy prawa. 

Pan Andrzej Nosidlak, Radca Prawny poinformował, że nie opracowuje dokumentów, 

które leżą w gestii opracowania przez Skarbnika Powiatu i pytanie powinno być skierowane 

do Skarbnika Powiatu. W opinii mecenasa (wnioskując na podstawie wypowiedzi Skarbnika 

Powiatu) możliwe są dwie metodologie, każda jest dopuszczalna. Wskazał, aby Pani 

Skarbnik, potwierdziła poprawność sporządzonych dokumentów. 

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu poinformowała, że następnym razem 

sprawozdanie zostanie tak przygotowane, żeby nie było wątpliwości. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

6. Przedstawienie sprawozdań rocznych z działań podejmowanych przez Nadzory 

Wodne na terenie Powiatu Nowodworskiego . (dokument stanowi załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poinformował, że temat wynika z planu pracy 

Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim na III kwartał 2024 roku. 

Następnie poprosił obecnego na sesji Pana Sławomira Szymańskiego, Kierownika 

Nadzoru Wodnego w Nowym Dworze Gdańskim o przedstawienie. 

Pan Sławomir Szymański, Kierownik Nadzoru Wodnego w Nowym Dworze Gdańskim 

przedstawił sprawozdania. 

Po przedstawieniu sprawozdań Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

 

[Wypowiedź Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Rady] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady  zadał pytanie: ile kosztuje naprawa wałów 

powodziowych zniszczonych przez bobry? 

 



Pan Sławomir Szymański, Kierownik Nadzoru Wodnego w Nowym Dworze Gdańskim 

odbudowa jednego miejsca zniszczonego przez bobra stanowi koszt od 500,00 zł  

do 1.000,00 zł. 

 

[Wypowiedź Pana Sławomira Szymańskiego, Kierownika Nadzoru Wodnego w Nowym 

Dworze Gdańskim] 

 

[Wypowiedź Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Rady] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady   ponownie zapytał, czy ktoś Państwa Radnych 

chce zadać pytanie bądź zabrać głos.  

 

Pan Jacek Gross, Radny podziękował Panu Sławomirowi Szymańskiemu za dobrze 

przygotowane sprawozdanie.  

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, że Komisja  

ds. bezpieczeństwa i porządku również opiniowała i przyjęła sprawozdanie. 

 

[Wypowiedź Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Rady] 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

 

7.1. przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego planu kontroli przeprowadzonych  

przez Komisję Rewizyjną za I półrocze 2024 r. - przedstawia Pani Aleksandra Hofmann, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej (dokument stanowi załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Aleksandrę Hofmann, 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Aleksandra Hofmann, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła projekt 

uchwały. 

Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Brak. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 3 za, (1 nieobecny – Pan A. Sobociński, 1 nie brał 

udziału w głosowaniu – Pan T. Witkowski) 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za ( jednogłośnie). 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

7.1.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

7.2. rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia audiowizualnej rejestracji 

przebiegu obrad komisji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  



oraz udostępniania zapisu w Biuletynie Informacji Publicznej - przedstawia Pani 

Krystyna Jost, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (dokument stanowi 

załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Krystynę Jost, 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Krystyna Jost, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 

projekt uchwały. 

Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Pan Jacek Gross, Radny wskazał na nieusuwalny brak formalny, wyraził opinię, że petycja 

winna pozostać bez rozpatrzenia, a projekt uchwały powinien zostać usunięty z porządku 

obrad. 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady wskazał, aby na przyszłość, jeżeli w petycji 

będzie nieusuwalny brak formalny, pozostawiać petycje bez rozpatrzenia. 

Pan Andrzej Nosidlak, Radca Prawny odniósł się do wypowiedzi Pana Jacka Grossa, 

dotyczącej usunięcia projektu uchwały z porządku obrad. Radca prawny wyraził opinię wg. 

której Rada powinna podjąć uchwałę o pozostawieniu petycji bez rozpatrzenia.  

Pan Jacek Gross, Radny zwrócił się do Przewodniczącego Rady, że uchwała podjęta dzisiaj 

w tej formie będzie podjęta z rażącym naruszeniem prawa. 

[Wypowiedź Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Rady] 

 

Pan Kamil Bemowski, Członek Zarządu Powiatu zwrócił się po opinię prawną do radcy 

prawnego: Czy Radni, głosując nad tą uchwała rzeczywiście złamią prawo? 

Pan Andrzej Nosidlak, Radca Prawny wskazał, że opiniował tą sprawę. Opowiedział  

o braku formalnym tj. braku adresu do korespondencji. Petycja została przesłana drogą  

elektroniczną i nie zawiera adresu do korespondencji. Mecenas wskazał, że pozostaje  

do oceny kwestia, czy umieszczenie adresu elektronicznego można uznać za zamieszczenie 

adresu do korespondencji. Bardzo ściśle czytając ustawę o petycjach należy stwierdzić,  

że są to dwie różne rzeczy. Adres do korespondencji, to fizyczny adres (np. skrzynka 

pocztowa), adres elektroniczny to inna sprawa. Mecenas wskazał również, że załączył  

do opinii prawnej orzeczenie sądu, który stwierdził na kanwie sprawy, którą rozstrzygał,  

że należy rozumieć szeroko, jeżeli ktoś podał adres elektroniczny, to nie można, aż tak dalece 

wymagać, aby podał również adres do korespondencji (jeśli zwrócił się z prośbą o odpowiedź 

drogą elektroniczną). Jest to uzależnione od decyzji jak procedować z daną uchwałą. Radca 

prawny wskazał, że można przedstawiać argumenty za jednym i za drugim poglądem.  

W ocenie mecenasa, przy bardzo ścisłym literalnym odczytywaniu ustawy o petycjach, można 

powiedzieć, że Rada powinna pozostawić petycję bez rozpatrzenia, ale nie zawsze jest tak,  

że to co wprost napisane kształtuje normę prawną.  

Radca prawny wskazał, że Radni nie naruszą prawa głosując nad uchwałą w takiej formie, 

jaka została przedstawiona Radzie. 

Pan Jacek Gross, Radny  odniósł się do opinii mecenasa. 



Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu przychylił się do opinii radcy 

prawnego, że Rada nie narusza prawa. Wskazał na dużą dokładność pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w tej sprawie. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 3 za, (1 nieobecny – Pan A. Sobociński, 1 nie brał 

udziału w głosowaniu – Pan T. Witkowski) 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za ( jednogłośnie). 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

7.2.1 Głosowanie: 12 za (1 nieobecny – Pan Andrzej Sobociński, 1 przeciw – Pan Jacek 

Gross, 1 wstrzymał się – Pan Henryk Kuczma). 

 

Uchwała została podjęta.  

7.3. przyjęcia sprawozdania z realizacji w 2023 roku „Strategii integracji  

i rozwiązywania problemów społecznych Powiatu Nowodworskiego na lata 2016-2026” - 

przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski (dokument stanowi 

załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady poinformował, że temat wynika z planu pracy 

Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim na III kwartał 2024 roku. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Starostę  

o zabranie głosu.  

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, że materiał jest 

obszerny, był analizowany na komisjach. Pani Starosta podziękowała Radzie za liczną 

reprezentację w spotkaniu z rodzinami zastępczymi, co pokazuje jak traktujemy poważnie 

problemy społeczne i jak Rada podchodzi do pieczy zastępczej. Następnie poprosiła Panią 

Joannę Zakrzewską, w zastępstwie za Dyrektora PCPR o przedstawienie sprawozdania. 

 

Pani Joanna Zakrzewska, w zastępstwie za Dyrektora PCPR przedstawiła sprawozdanie. 

 

Po przedstawieniu sprawozdania Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

 

[Wypowiedź Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Rady] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu pogratulował organizatorom spotkania 

dot. pieczy zastępczej. Następnie oddał głos Panu Lubomirowi Głowackiemu, Wicestaroście 

Nowodworskiemu. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski poinformował, że debata dot. pieczy 

zastępczej nie zakończyła się jednym spotkaniem. Podziękował za aktywność Radnych. 

Wskazał, że debata odbyła się w celu zebrania informacji od rodziców zastępczych. Zebrane 

informacje zostaną zweryfikowane w kolejnym etapie debaty z udziałem Instytucji. Następnie 

po zebraniu informacji od Instytucji, informacje zostaną podsumowane. Pan Wicestarosta 

wskazał, na poczynania Zarządu zmierzające do powstania nowej placówki celem 

zabezpieczenia miejsc dla wszystkich dzieci, które oczekują na zamieszczenie w placówce 

opiekuńczej. Zaznaczył również, że ten problem jest problemem o zasięgu krajowym. 

Wskazał na problem rodzin zastępczych z dostępnością do specjalistów. Zaznaczył,  



że kolejne spotkanie odbędzie się z obecnością osób odpowiedzialnych za zdrowie. Rada 

zostanie poinformowana o dalszych ustaleniach. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 

Następnie  poprosił komisje o przedstawienie swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 3 za, (1 nieobecny – Pan A. Sobociński, 1 nie brał 

udziału w głosowaniu – Pan T. Witkowski). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za ( jednogłośnie). 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

7.3.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

7.4. pozbawienia kategorii drogi powiatowej części drogi nr 2343G ul. Wspólna  

w m. Orłowo - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski (dokument 

stanowi załącznik do protokołu) 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Starostę  

o zabranie głosu.  

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, że jest to kwestia 

porządkująca, gdyż działki, które stanowią drogę powiatową w ewidencji gruntów  

są własnością gminy Nowy Dwór Gdański. Odcinek, którego dotyczy proponowany projekt 

uchwały ma status drogi powiatowej. Pani Starosta wskazała, że miasto planuje realizować 

przy tej drodze ścieżkę rowerową. Niezbędne jest zatem uporządkowanie kwestii formalnych. 

Zarząd zyskał pozytywną opinię sąsiednich Zarządów Powiatów, jak również Województwa 

Pomorskiego. Powiat spełnia wszystkie elementy, które są niezbędne, aby pozbawić tego 

odcinka kategorii drogi powiatowej i żeby też Rada miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

zdążyła zająć stanowisko, a uchwała mogła wejść w życie z mocą obowiązująca od 1 stycznia 

2025 r. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 

 

Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Pan Jacek Gross, Radny wyraził chęć zadania pytania, które skierował do Pani Starosty: 

Czy pozostała część drogi spełnia wymogi zawarte w art. 6a ust. 1 Ustawy o drogach 

publicznych? 

 

Odpowiedzi na zadane pytanie udzielił Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski 

„Pozostała, część drogi spełnia status drogi powiatowej”. 

 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu pouczył Pana Jacka Grossa, Radnego, 

że zgodnie ze Statutem Powiatu Nowodworskiego § 16 „Radny nie może zabierać głosu bez 

zezwolenia Przewodniczącego Rady Powiatu”. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu oddał głos Pani Staroście.  



Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski wskazała, że wiele dróg powiatowych, 

nie spełnia definicji dróg powiatowych. W tej chwili konkretnie o tę działkę zwróciło się 

miasto. Pani Starosta nawiązała do poprzedniej kadencji, gdzie poruszane było również  

to zagadnienie. Wiele odcinków dróg powiatowych nie spełnia definicji dróg powiatowych. 

Zaznaczyła, że nie ma woli i chęci przejmowania tych odcinków. W przypadku 

proponowanego dzisiaj odcinka drogi akurat taka wola i chęć jest. Stąd propozycja projektu 

uchwały. 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

Pan Jacek Gross, Radny wskazał, że powstanie sytuacja kuriozalna. 1 km pozbawimy 

kategorii drogi powiatowej, a pozostała część około 2-3 km pozostanie drogą powiatową. 

Uznał rozwiązanie za nieracjonalne. Pan Jacek Gross zapytał, co będzie z odśnieżaniem  

oraz co będzie z inwestycjami. Zaproponował, aby całą drogę pozbawić kategorii drogi 

powiatowej. 

[Wypowiedź Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Rady] 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu oddał głos Panu Lubomirowi 

Głowackiemu, Wicestaroście Nowodworskiemu. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski powiedział „Nie jesteśmy w stanie  

na siłę, oddać komuś czegoś, czego ktoś nie chce.” Wskazał, że może za jakiś czas miasto 

będzie chciało dokonać dalszego etapu budowy ścieżki rowerowej i zwróci się do Powiatu  

o chęć przejęcia drogi. Pan Wicestarosta wskazał, że nie możemy nikogo zmusić do przejęcia 

drogi, ale zaapelował, aby Rada zrobiła to co dzisiaj może. 

[Wypowiedź Pana Jacka Grossa, Radnego] 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski oznajmił, że Zarząd poczynił starania, 

aby przekazać cały odcinek drogi powiatowej nr 2343G, ale chęć i ustalenia z władzami 

miasta poprzestały na tym, aby przekazać wskazany w projekcie uchwały odcinek.  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 3 za, (1 nieobecny – Pan A. Sobociński, 1 nie brał 

udziału w głosowaniu – Pan T. Witkowski) 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za ( jednogłośnie). 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

7.4.1 Głosowanie: 13 za (1 nieobecny – Pan Andrzej Sobociński, 1 wstrzymał się – Pan Jacek 

Gross). 

 

Uchwała została podjęta.  

7.5. apelu Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim w przedmiocie zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego Żuław - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta 

Nowodworski (dokument stanowi załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Starostę  

o przedstawienie projektu uchwały.  



Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 

 

Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

 

Pan Jacek Gross, Radny zaproponował rozszerzenie treści uchwały Rady Powiat tak,  

aby to była uchwała odnosząca się do naszego powiatu. Następnie przedstawił proponowane 

zmiany. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski wskazała, że Żuławy to zespół naczyń 

połączonych bez granic. Poinformowała, że w Programie Żuławskim pewnie nastąpi 

aktualizacja przedsięwzięć, o których mówił Pan Jacek Gross. W apelu chodzi jednak  

o zwrócenie uwagi na problem dotyczący całego terenu Żuław, nie tylko Powiatu 

Nowodworskiego. Takie apele zostaną wystosowane z całego terenu żuławskiego. 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski zaznaczył, że projekty uchwały,  

który został Radzie zaproponowany jest wynikiem wielogodzinnych rozmów z pozostałymi 

włodarzami. Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim już taką uchwałę podjęła. W apelu 

chodzi o zwrócenie uwagi na całe Żuławy Wiślane. Wszystkie samorządy zadeklarowały się, 

że takie uchwały zaproponują swoim radom. 

 

[Wypowiedź Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Rady] 

 

10:43 Pan Michał Ambroziak złożył do Przewodniczącego Rady wniosek formalny  

o zarządzenie przerwy. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zarządził 10 minut przerwy.  

 

Przerwa 10:45-10:55 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady po przerwie. 

 

Do sali obrad przybyły zapłakane panie z dzieckiem. Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta 

Nowodworski wyszedł z Paniami z sali obrad. 

 

10:56 wyszedł z sali Pan Lubomir Głowacki 

11:00 wrócił na salę obrad Pan Lubomir Głowacki 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 3 za, (1 nieobecny – Pan A. Sobociński, 1 nie brał 

udziału w głosowaniu – Pan T. Witkowski). 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji: Wynik głosowania: 6 za ( jednogłośnie). 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

7.5.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  



 

7.6. zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2024 rok – AUTOPOPRAWKA - 

przedstawia Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu (dokument stanowi załącznik  

do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Iwonę Stokowską, 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały  

wraz z autopoprawką. 

Po przedstawieniu Przewodniczący Rady prosił o zadawanie pytań. 

Pan Jacek Gross, Radny zadał pytanie. 

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu udzieliła odpowiedzi. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały przed autopoprawką: 

Wynik głosowania: 3 za, (1 nieobecny – Pan A. Sobociński, 1 nie brał udziału w głosowaniu – 

Pan T. Witkowski) 

po autopoprawce: 

Wynik głosowania: 4 za,(1 nieobecny – P. A. Sobociński) 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji z głosowania nad projektem uchwały przed autopoprawką: 

Wynik głosowania: 6 za ( jednogłośnie). 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

7.6.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

7.7. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 

2024-2040-  AUTOPOPRAWKA - przedstawia Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu 

(dokument stanowi załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Iwonę Stokowską, 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały  

wraz z autopoprawką. 

Po przedstawieniu Przewodniczący Rady prosił o zadawanie pytań. 

Brak. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały przed autopoprawką: 

Wynik głosowania: 3 za, (1 nieobecny – Pan A. Sobociński, 1 nie brał udziału w głosowaniu – 

Pan T. Witkowski) 



po autopoprawce: 

Wynik głosowania: 4 za,(1 nieobecny – P. A. Sobociński) 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji z głosowania nad projektem uchwały przed autopoprawką: 

Wynik głosowania: 6 za ( jednogłośnie). 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

7.7.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

7.8. zmiany Uchwały Nr X/78/2019 Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  

z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania Nagrody 

Starosty Nowodworskiego i Nagrody Dyrektora dla nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowodworski – 

dodatkowy punkt porządku obrad - przedstawia Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta 

Nowodworski (dokument stanowi załącznik do protokołu) 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Pana Lubomira Głowackiego, 

Wicestarostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały. 

Po przedstawieniu Przewodniczący Rady prosił o zadawanie pytań. 

Pan Jacek Gross, Radny zgłosił uwagę dotyczącą uzasadnienia. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski wskazał, że część uzasadnienia nie 

ma wpływu na uchwałę, jednocześnie oznajmił, że przyjął poprawki do wiadomości  

i zapewnił, że uzasadnienie zostanie poprawione. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

swoich stanowisk. 

Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji:  

Wynik głosowania: 4 za, (1 nieobecny – Pan A. Sobociński) 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej przedstawiła 

stanowisko komisji:  

Wynik głosowania: 5 za, (1 nie brał udziału w głosowaniu – Pani Krystyna Jost). 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

7.8.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan Andrzej Sobociński). 

 



Uchwała została podjęta.  

7.9. udzielenia pomocy finansowej Gminie Janowice Wielkie – dodatkowy punkt 

porządku obrad - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski 

(dokument stanowi załącznik do protokołu) 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Starostę  

o przedstawienie projektu uchwały.  

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

Po przedstawieniu Przewodniczący Rady prosił o zadawanie pytań. 

Pan Jacek Gross, Radny powiedział: 

„Bardzo cenna uchwała, bardzo cenna inicjatywa – jestem jak najbardziej za.” 

Następnie Pan Jacek Gross wskazał, iż ze sprawozdania z wykonania budżetu wywnioskował, 

że w rezerwach pozostaje 350.000,00 zł (100.00,00 ogólnej, 150.000,00 zł oświatowej i 

100.000,00 kryzysowej). 

Pan Jacek Gross zapytał Panią Skarbnik: „czy dobrze pamiętam?” 

Pani Iwona Stokowska, Skarbnik Powiatu odpowiedzią sprostowała „kryzysowej 

105.000,00 zł”. 

Kontynuując wypowiedź Pan Jacek Gross, Radny wystąpił z wnioskiem o zmianę § 1 pkt 1 

projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Janowice Wielkie odnośnie wysokości dotacji celowej z kwoty 30.000,00 

zł na kwotę w wysokości 50.000,00 zł korzystając z rezerw. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski wskazał, że dzisiaj Powiat nie 

jest w stanie przekazać większej kwoty niż proponowane 30.000,00 zł. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poinformowała, że nie jest możliwe 

uruchomienie rezerwy na zarządzanie kryzysowe na działania gdzie indziej niż u nas. Dlatego 

nie mogą być w tym celu wykorzystane środki z naszej rezerwy kryzysowej. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. 

 

7.9.1 Głosowanie: 2 za –Pan Jacek Gross i Pan Henryk Kuczma, (1 nieobecny – Pan Andrzej 

Sobociński, 12 przeciw – Pan Michał Ambroziak, Pan Kamil Bemowski, Pan Tadeusz 

Doliński, Pan Lubomir Głowacki, Pan Marcin Głowacki, Pani Anna Górska, Pani 

Aleksandra Hofmann, Pani Krystyna Jost, Pani Barbara Ogrodowska, Pan Zbigniew Ptak, 

Pan Tomasz Witkowski, Pan Henryk Ząbek). 

 

Wniosek został odrzucony.  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił komisje o przedstawienie 

stanowiska. 

 



Pan Tadeusz Doliński, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej przedstawił 

stanowisko komisji w głosowaniu nad projektem uchwały  

Wynik głosowania: 4 za, (1 nieobecny – Pan A. Sobociński) 

Pani Anna Górska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej – nie opiniowała 

projektu uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

7.9.2 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan Andrzej Sobociński). 

 

Uchwała została podjęta.  

8. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu między sesjami (dokument 

stanowi załącznik do protokołu) 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jakieś pytania  

do informacji. 

Brak. 

Informacja została przyjęta. 

9. Odczytanie przez Przewodniczącego Rady Powiatu interpelacji i zapytań Radnych 

złożonych między sesjami. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż nie złożono żadnych 

interpelacji i zapytań między sesjami. 

10. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o składanie wniosków  

i oświadczeń. 

Oświadczenie Pana Jacka Grossa, Radnego Powiatu Nowodworskiego: 

- W dniu 25 września 2025 r. powstał Klub Radnych „Samorząd dla mieszkańców”. 

Zgłoszenie utworzenia Klubu Radnych zostanie złożone po sesji do Przewodniczącego Rady 

Powiatu (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

Wnioski Pana Jacka Grossa, Radnego Powiatu Nowodworskiego: 

- Wniosek Przewodniczącego Klubu Radnych „Samorząd dla mieszkańców”, aby na kolejną 

sesję Rady Powiatu  przygotować dwie uchwały o rozszerzeniu składu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, tak żeby zabezpieczyć miejsca dla Członków Klubu 

wskazanych przez klub. 

- Wniosek, o możliwość korzystania z Biura Rady wraz z dostępem do Internetu w dowolnym 

czasie – odpowiedź udzielona na sesji przez Przewodniczącego Rady. 

- Wniosek, aby Zarząd Powiatu zainteresował się unoszącym się w mieście i okolicach 

fetorem powodujący dyskomfort i mdłości, ustalił źródło tego fetoru i doprowadził  

do zaniechania czynności go powodującej. 

- Wniosek, aby Zarząd Powiatu zwrócił szczególną uwagę na pieczę zastępczą, rozpoznał 

problem i go rozwiązał (nawiązanie do obecności Pań, które przybyły na obrady podczas 

sesji). 



[Wypowiedź Pana Zbigniewa Ptaka, Przewodniczącego Rady] 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski odniósł się do sprawy pieczy 

zastępczej. Zaznaczył, że nie jest to sprawa prosta. W związku z tym, że trwają obrady sesji 

Pan Wicestarosta umówił się z Paniami, które pojawiły się podczas sesji, że po zakończonej 

sesji skontaktuje się z Paniami, ustali w czym jest problem. W opinii Pana Wicestarosty 

należy sprawę zbadać, porozmawiać z Panią Dyrektor – dzisiaj nieobecną. Zapewnił, że 

Zarząd nie pozostawi sprawy bez żadnej odpowiedzi. Zapewnił, że Zarząd w ten sposób 

będzie do spraw podchodził. Żadne sprawy nie będą zamiatane pod dywan. 

 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski poprosiła o dookreślenie o jaki fetor 

konkretnie chodzi i w którym miejscu. 

 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski również odniósł się do kwestii fetoru. 

Zapewnił, że Zarząd zorientuje się w tej sprawie. 

 

11. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim. 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

(-) 

Zbigniew Ptak 

Protokołowała: 

E. Żbikowska 

 


